
Gimnazija Škofja Loka 

 

Datum: 12. 4. 2023 

 

ZAPISNIK 

3. seje Dijaškega šolskega parlamenta, ki je potekala v sredo, 12. 4. 2023, ob 13:00 v učilnici 

340, Podlubnik 1b, Škofja Loka. 

 

Na seji so bili prisotni: 

1. Hana Kolendo, predsednica DŠS 

2. prof. Jože Bogataj, ravnatelj 

3. prof. Tanja Gartner, mentorica DŠS 

4. Žiga Biček, tajnik UO DŠS 

5. Neža Končan, predstavnica 1. a 

6. Domen Juričan, predstavnik 1. a  

7. Anej Peternel, predstavnik 1. a  

8. Kaja Leben, predstavnica 1. c 

9. Urša Eržen, predstavnica 1. d 

10. Sergeja Hribar, predstavnica 1. d 

11. Danaja Kristan, predstavnica 1. e 

12. Jaka Perme, predstavnik 1. e 

13. Nina Tomažin, predstavnica 1. š  

14. Mina Hribernik, predstavnica 1. š  

15. Jera Šubic, predstavnica 2. b  

16. Matija Jan Vražič, predstavnik 2. b  

17. Lucija Peternelj, predstavnica 2. c 

18. Eva Požun, predstavnica 2. e 

19. Rebeka Kordiš, predstavnica 2. e  



20. Ana Bokal, predstavnica 2. š  

21. Tamara Bergant, predstavnica 2. š  

22. Eva Zupanc, predstavnica 3. a  

23. Blaž Podobnik, predstavnik 3. a  

24. Aiša Tabaković, predstavnica 3. bc  

25. Faruk Suljić, predstavnik 3. bc  

26. Leja Jamnik, predstavnica 3. č 

27. Rok Filipič, predstavnik 3. č  

28. Dora Suljanović, predstavnica 3. e  

29. Eva Družinec, predstavnica 4. a  

30. Ema Kafol, predstavnica 4. a  

31. Neja Skočir, predstavnica 4. b  

32. Najla Osmanagić, predstavnica 4. b  

33. Tina Urbančič, predstavnica 4. e  

 

 

Na seji so bili odsotni: 

1. Predstavnika 2. a  

2. Predstavnika 2. d  

3. Predstavnika 3. š  

4. Predstavnika 4. c  

5. Predstavnika 4. d  

6. Predstavnika 4. š  

 

 

 

 

 



DPŠ je sprejel naslednji 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev dnevnega reda 

2. Potrditev statuta 

3. Potrditev novih članov UO DŠS 

4. Poročilo ravnatelja 

5. Dijaška problematika  

6. Razno 

 

K točki 1 

Hana Kolendo pred potrditvijo dnevnega reda preveri sklepčnost na seji. Ugotovi, da je od 

skupno 22 predsednikov oziroma predsednic razreda na seji prisotnih 15 in potrdi 

sklepčnost. Vsi predstavniki parlamenta z dvigom rok soglasno potrdijo predlagani dnevni 

red. 

 

K točki 2 

Predsednica DŠS predlaga uveljavitev novega statuta DŠS, zaradi nenatančnosti in 

nesistematičnosti trenutnega statuta DŠS.  Vsi predstavniki parlamenta z dvigom rok 

soglasno potrdijo predlagani statut DŠS. Pripomb ni.  

 

K točki 3 

UO DŠS je objavil razpis za nove odbornike na katerega se je prijavila Neža Končan, 

predstavnica 1. a razreda, ki pove, da bi rada pripomogla v dijaški šolski skupnosti ter jo delo 

upravnega odbora zanima. Vsi predstavniki parlamenta z dvigom rok soglasno potrdijo Nežo 

končan, kot članico upravnega odbora dijaške šolske skupščine. Zanimanja s strani dijakov 

ostalih letnikov ni.  

 

K točki 4  

Ravnatelj obvesti prisotne o odvijanju dneva šole. Na ta dan imajo dijaki prosto, profesorji pa 

izobraževanje. Parlament DŠS predlaga, da se prihodnje šolsko leto dan šole ohrani. 

Ravnatelj pohvali vse, ki so pripomogli pri organizaciji Tedna šolskega filma ter predlaga, da 

se naslednje leto ponovi. Obvesti prisotne o potekanju Vrtiljaka poklicev 20. 4. v dvorani 



Poden ter pove, da je to dobra priložnost, da si poiščemo počitniško, ali stalno delo. 

Ravnatelj razloži, da akreditacija Erazmus+ projekta še vedno ni uspešna ter šola čaka no 

novo. Gospod Jože Bogataj prosi Hano Kolendo in dijaka za šolski sklad za sestanek o 

denarnem nadstandardu. Naposled obvesti člane parlamenta o projektu Douzelage, ki je 

srečanje polnoletnih dijakov na Nizozemskem, ki traja tri dni, na temo novinarstvo v Evropi. 

Prisotne tudi opozori o sledečih ekskurzijah, kot so: ekskurzija v Pariz, ekskurzija 2. letnikov v 

London in CŠOD 1. a razreda. Zahvali se vsem, ki so sodelovali pri Mesecu evropskega filma. 

Nazadnje obvesti dijake 3. letnika o predavanju, ki ga organizira Študentski servis, na 

katerega bodo povabljeni bivši dijaki, ki so tedaj zelo uspešni v življenju, da povejo svoje 

zgodbe in njihovo pot do uspeha. 

 

K točki 5 

Dijakinja vpraša gospoda ravnatelja, zakaj ni predavanje, ki ga organizira Študentski servis na 

voljo tudi dijakom 1. in 2. letnika. Ravnatelj ji odgovori, da če se predavanje izkaže za 

uspešno, potem bo organizirano v prihodnosti tudi za 2. in mogoče 1. letnike.  

Član parlamenta izpostavi problem elektronike, saj pogosto manjkajo miške, kabli,… in pouk 

zaradi te težave ne teče, kot bi moral. Gospod Jože Bogataj odgovori, da na mesec zmanjka 

velika količina mišk, kablov in podobno. Predlaga, da profesorji s sabo nosijo prenosne 

računalnike s katerimi se lahko brezžično povežejo z projektorjem. Razmišlja, da bi v 

prihodnosti stacionarne računalnike odstranili in bi profesorji imeli samo prenosne 

računalnike, kar bi bilo dolgoročno cenejše za šolo. Svetuje dijakom, da če se do nadaljnjega 

kaj takega zgodi, potem naj pouk poteka po telefonih, saj se dijaki lahko prijavijo v spletno 

učilnico profesorji in si na telefonih odprejo PowerPoint.  

Prisotna na seji vpraša, če obstaja katera koli možnost, da bi se sive cone v prihodnjem letu 

spremenile. Ravnatelj ji pove, da je prihodnji dan konferenca na kateri se bodo pogovarjali o 

sivih conah v šolskem letu 2023/2024. Dijakinja predlaga, da bi se marčeva siva cona 

prestavila, ker je bila neuporabna ter da bi bilo najbolj optimalno, če se obdržita samo 

januarska in junijska siva cona in da bi obdržali popravne roke med sivimi conami, kot 

predhodno leto. Ravnatelj ji obrazloži, da kljub nestrinjanju dijakov s sivimi conami so 

pokazale veliko napredka, kot so manj manjkanja pri pouku ter manj špricanja testov, in 

pove, da je predhodni sistem problematičen zato, ker bo dijak izven sive cone več časa vlagal 

v popravni test za matematiko, kot druge predmete ter da se dijakom nakopiči preveč 

negativnih ocen.  

Dijak vpraša gospoda ravnatelja, kakšen je bil vpis na klasičen oddelek. Ravnatelj pove, da je 

bil vpis slab. Na gimnazijo se je vpisalo približno 160 učencev, vendar samo 6 na klasičen 

oddelek, kar je premalo za razred, ki je razpisan za 28 dijakov.  

 



K točki 6 

Ravnatelj obvesti prisotne, da šola poskuša uresničiti projekt učilnice na prostem.  

 

Seja DŠP se je zaključila ob 14:05. 

 

V Škofji Loki, 12. 4. 2023 

 

 

 

Zapisnik zapisal      Zapisnik potrjuje 

    Žiga Biček                               Danaja Kristan  

 Tajnik UO DŠS                                  članica DŠP 
  

 


